
Toezeggingenlijst cie OR 16 januari 2019

Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

cie. OR, 19 

december 2018

2018-

12/140

Maaibeleid Heiloo 1. Ph zegt toe uit te zoeken waarom op de ene plek excessief 

gemaaid wordt en op ander plekken niet of nauwelijks.  2. Ph 

zegt toe na te gaan of hij tegemoet kan komen aan de 

genoemde punten in de  bespreeknotitie van CDA.

Opdam

cie. OR, 21 

november 2018

2018-

11/139

Inrichtingsplannen Ph zegt toe de destijds gemaakte afspraken over het bespreken 

van inrichtingsplannen in het college te bespreken en zo nodig 

met een nieuw procedurevoorstel te komen.

Dellemijn

Raad 5, november 

2018

2018-

11/136

Heiloo Goes West De effecten van de fysieke maatregelen die voortvloeien

uit de motie “Heiloo Goes West” worden teruggekoppeld aan de 

raad.

Voorbereidingen voor de uitvoering van deze motie worden getroffen om de 

optie om buitenom te rijden bij een breed publiek (waaronder de Egmonden) 

bekend te maken. De communicatie start begin 2019.

Opdam 1e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/135

Materiaalkeuze fietspaden Op het moment dat het onderhoud van de fietspaden aan

de orde is, komt de ph terug bij de raad over het eventuele 

gebruik van betonplaten (al dan niet met klinkerprint)  binnen de 

bebouwde kom.

Op het moment dat het onderhoud van de fietspaden aan de orde is, komt de ph 

terug bij de raad over het eventuele gebruik van betonplaten (al dan niet met 

klinkerprint) binnen de bebouwde kom.

Opdam 1e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/134

Fietsparkeren Ph zegt toe in de commissie OR te komen met een 

evaluatie van de genomen maatregelen die betrekking

hebben op het fietsparkeren. 

Wij zijn in gesprek met Prorail om het fietsparkeren bij het station uit te breiden. 

Dit wordt nu in samenhang met de overwegveiligheid van de Zeeweg en 

Stationsweg bekeken. Een oplossingsrichting die nu wordt bekeken heeft 

invloed op de huidige fietsenstalling waardoor de fietsparkeerbehoefte op een 

andere manier kan worden ingevuld. Wij verwachten u 1e helft 2019 te 

informeren met een integraal plan dat bijdraagt aan de uitbreiding van de 

fietsenstalling en een verbetering van de overwegveiligheid. 

Opdam 1e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/132

Sociale koop/huur Er komt een plan van aanpak o.b.v. behoeftegestuurde bouw 

van sociale koop/huurwoningen.

Dit is meegenomen in de woonvisie die geagendeerd is in de cie. OR op 16 

januari 2019,

Opdam 16-01-2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/131

Tiny Houses Er komt een stedenbouwkundige verkenning naar een 

kleinschalig experiment met Tiny Houses op een inbreilocatie. 

De gemeente heeft nadere informatie nodig van de initiatiefnemers 

om  tot een gedegen stedenbouwkundige en planologische verkenning te 

komen. Dat verzoek is uitgezet bij initiatiefnemers.

Opdam 1e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/130

Inrichtingsplan 't Loo Neemt het element “Water” mee bij de planvorming rond 

’t Loo.

Er wordt gewerkt aan het plan van aanpak rond 't Loo. Dit plan van aanpak zal 

in het 1e kwartaal van 2019 aan de cie OR aangeboden worden.

Dellemijn 1e kwartaal 2019

Raad, 5 november 

2018

2018-

11/129

Camperplaatsen Ph is bereid onderzoek te doen naar de camperplaatsen. De memo over dit onderwerp is in voorbereiding. Dellemijn

cie. OR, 19 

september 2018

2018-

09/128

Beeldkwaliteitsplan 

Aansluiting A9

Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de 

ecologische verbindingszones, 2. kijken of de tekening van de 

dwarsprofielen op pagina 47 leidt tot nadere verklaring 

(ventweg/parallelweg).

1. Vooralsnog was er geen aanleiding om nog extra ecologische 

verbindingszones aan te leggen. De vertegenwoordiger van Heiloo in het IPM-

team zal vragen te onderzoeken of er een ecoduiker o.i.d. van toegevoegde 

waarde kan zijn. 

2. Ter hoogte van profiel H-H dalen de nieuwe en de oude parallelweg/ ventweg 

nog vanaf het viaduct naar maaiveld. Ter hoogte van profiel G-G ligt de oude 

parallelweg/ventweg op het huidige niveau. De nieuwe parallelweg ligt iets 

hoger. De locaties van de doorsteken naar de landerijen zullen in overleg met 

de stakeholders worden bepaald. Daarnaast zijn aan de doorsteken naar de 

landbouwgronden eisen gesteld die zorgen dat de toegang op een goede 

manier kan plaatsvinden.

De aannemer gaat na gunning het referentie ontwerp uitwerken en neemt de 

gestelde eisen mee. De hoogteligging van de weg kan dan ook nog wijzigen. De 

hoogtes op de beschikbare tekeningen zijn indicatief, er zit een bandbreedte van 

+/- 0,5 m op.

Dellemijn 1e kwartaal 2019

cie. OR, 20 

december 2017 

cie. OR 17 mei 

2017

2017-

12/125 

2017-05/93

Zuiderloo, 

bedrijfsuitplaatsingen 

Hoogeweg 

Ph gaat na wat de stand van zaken is mbt 

bedrijfsverplaatsingen aan de Hoogeweg.                                                                                       

1. Ph is bereid het akoestisch rapport van het transportbedrijf te 

bestuderen. 2. Ph bekijkt het verhaal over de staatssteun mbt 

locatie Vennewatersweg. 3. Ph denkt na over het verzoek om 

een regelmatige terugkoppeling aan de commissie over dit 

dossier.   

We zijn bezig met de schriftelijke vastlegging van de afspraken. Zodra er 

definitieve overeenstemming is met alle partijen zal de portefeuillehouder 

hierover berichten

Dellemijn eind 2018

20-12-2018



Raad, 6 november 

2017

2017-

11/119

Programmabegroting 2018 

Duurzaamheidsbeleid

Ph zegt toe dat voor de gemeenteraadsverkiezingen in maart 

2018 er een evaluatie zal plaatsvinden van het 

duurzaamheidsbeleid (jaarplannen) van de gemeente Heiloo. 

De ph zegt ook toe dat er een vergelijking zal worden gemaakt 

met de recente kabinetsplannen (inhoudelijk en qua kosten). 

Bij de vaststelling van het actieplan duurzaamheid 2017 is destijds een evaluatie 

aan de raad toegezegd. Het college heeft het uitvoerings-programma 2018 op 9 

oktober 2018 vastgesteld, u heeft dit ter kennisname ontvangen. Om deels 

invulling te geven aan de toezegging is een terugblik op de uitvoering van het 

actieplan in 2017 opgenomen in het uitvoeringsprogramma 2018. De projecten 

uit het actieplan 2017 lenen zich veelal niet voor een daadwerkelijke evaluatie. 

Dit omdat de uitwerking vrijwel niet meetbaar is en daardoor niet direct aan de 

klimaatdoelstellingen uit het beleid kan worden verbonden. De voortgang in het 

behalen van de klimaatdoelstellingen is in algemene zin wel meetbaar. Een 

hiertoe opgestelde rapportage zal in het 4e kwartaal separaat aan uw raad 

worden voorgelegd.

Opdam 4e kwartaal 2019

Raad, 12 juni 2017  

Cie. OR, 17 mei 

2017

2017-06/95  

2017-05/92

Nota kostenverhaal / nota 

bestemmingsreserves

Ph Dellemijn zal schriftelijk aangeven hoe de planning luidt van 

de Nieuwe Nota Kostenverhaal en de nieuwe Nota 

Bestemmingsreserves

De planning van de Nota Kostenverhaal is afhankelijk van de besluitvorming 

omtrent het verkeersplan en van de aanpassing van de Vennewatersweg. De 

toerekening van kosten van de infrastructurele voorzieningen -voor wat betreft 

de proportionaliteit- wordt berekend aan de hand van de verkeersbewegingen. 

De te hanteren verkeersbewegingen vloeien voort uit de keuzes die in het 

verkeersplan worden gemaakt. De kosten voor het aanpassen van de 

Vennewatersweg zullen worden meegenomen in de Nota Kostenverhaal. Deze 

kosten zijn pas definitief nadat de gemeenteraad hierover een besluit heeft 

genomen. Het project kostenverhaal is binnen de BUCH werkorganisatie gestart 

en naar verwachting wordt dit in 2019 geimplementeerd. 

Dellemijn 2019

Raad, 7 november 

2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017 - 

Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de 

Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat 

het college daarmee aan de slag. Desnoods met externe 

inhuur.

1. Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg). Er is een conceptplan ingediend 

voor 4 woningen/appartementen (begane grond 2 en op de eerste verdieping 2). 

Initiatiefnemer wil deze woningen graag verhuren. Uitgangspunt was sociaal 

categorie 1-2. Momenteel wordt onderzocht hoe dit zich verhoudt tot de 

huisvestingsverordening. De uitkomst van het parkeerdrukonderzoek is dat de 

parkeervraag voor 4 appartementen categorie 1-2 opgevangen kan worden in 

de nabije omgeving.

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); Initiatief ligt nu bij de 

eigenaar. Er is echter geen plan of aanvraag ingediend. De gemeente gaat weer 

met hem in gesprek. 

5. Locatie Rehoboth (Holleweg); op 28/11 uitvraag gedaan bij Ballast Nedam 

(eigenaar van de grond) of zij nog van plan zijn te ontwikkelen en verzoek 

gedaan om gemeente een update te geven over stand van zaken.

6. Hoek Kennemerstraatweg / Heilooër Tolweg; Geen prioriteit. De locatie zal 

deel gaan uitmaken van het nieuwe bestemmingsplan Landelijk Gebied. 

7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee panden staan leeg. De problematiek van 

leegstand zal in breder perspectief voor de omgeving ’t Loo worden opgepakt.

Opdam 4e kwartaal 2019

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/64 Zandzoom 1. Ph zegt toe dat het exploitatieplan en de grondexploitatie 

naar de raad komen zodra beschikbaar. De raad zit dan aan het 

stuur als het gaat om woningcategorisering in het plangebied. 2. 

Ph zegt toe te kijken naar de wens van de raad om het aantal 

woningen te verhogen. 

1. Ontwerpexploitatieplan wordt gelijktijdig met het ontwerpbestemmingsplan 

aan de cie. OR aangeboden, de grondexploitatie volgt daarna. 2. Zowel in de 

besprekingen met het Regionaal Actie Programma als in de stuurgroep Nieuwe 

Strandwal zijn de woningaantallen aan de orde gesteld. De portefeuillehouder 

heeft verzocht meer woningen te mogen bouwen in Zandzoom. De provincie 

verwijst daarbij naar de regio. De verhoging van het aantal woningen is in de 

regio aan de orde gesteld. De gemeente participeert tevens in een initiatief van 

regiogemeenten, ondersteund door het Ontwikkelingsbedrijf NHN om een hoger 

aantal woningen te bepleiten. 

Dellemijn loopt

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/62 Bestemmingsplan Landelijk 

Gebied

Ph zegt toe met een planning te komen over het 

bestemmingsplan Landelijk Gebied.

Het advies wordt in januari 2019 aan B&W voorgelegd en daarna wordt de cie. 

OR geinformeerd. 

Opdam januari 2019

20-12-2018


